
Format technische vragen

Datum indienen: 30-03-2023

Datum politieke avond: 04-04-2023

Agendapunt: 3. 

Onderwerp:
Scenario’s afvalverwerking

Toelichting:
Voorliggend besluit betreft een uitbreiding van het zonnepark. Voor een deel van de onderzoeken is 
gebruik gemaakt van de rapporten die zijn gemaakt voor het besluit in 2018.

Vraag/vragen:
 1. Indien we het afval, dat naar de Milieustraat wordt gebracht buiten beschouwing laten, voldoen we 
al aan de landelijke norm van 100 kg restafval. Hebben we als Overbetuwe dan meer ambities of heeft 
het college al de nieuwe norm, die dit kabinet uiteindelijk wil hanteren, al in gedachten (30 kg)?

Antwoord:
Nee, Overbetuwe heeft momenteel niet meer ambities dan de landelijke norm van 100 kg. Dit betreft 
het fijn restafval inclusief het grof afval.

2. Is onderzocht of het afvoeren naar de Milieustraat in kilo’s niet kan worden teruggebracht en zo ja 
hoe?

Antwoord:
Er is globaal onderzocht hoe de hoeveelheid van grof afval van gemiddeld 41 kg per inwoner, 
teruggebracht kan worden naar het gemiddelde niveau van 26 kg per inwoner.
Deze afname kan onder andere bereikt worden door bijvoorbeeld het invoeren van een starttarief, het 
verhogen van de tarieven op de milieustraat, het aantal keren dat men toegang heeft tot de 
milieustraat beperken en door geen vuilniszakken meer te accepteren (deze horen immers thuis in de 
grijze container of in de ondergrondse restafvalcontainer).

3. Hebben we behalve containers voor luiers ook inzamelpunten voor andere incontinentie materiaal? 
Zijn er ook nog meer materialen, die apart kunnen worden verzameld?

Antwoord:
Zowel luiers en ander incontinentiemateriaal mogen samen in de containers gedeponeerd worden. 
Voor andere materialen zijn op de milieustraten containers aanwezig deze gratis apart ingezameld 
worden, zoals bijvoorbeeld frituurvet en piepschuim.

4. Heeft het college bij scenario 3 op de kosten voor de lange termijn van het omgekeerd inzamelen? 

Antwoord:
Omgekeerd inzamelen vergt investeringen in de vorm van aanschaf en plaatsen van ondergrondse 
containers. Deze investeringen worden in 15 jaar afgeschreven. Naast kosten voor onderhoud zijn dit 
de jaarlijkse kosten. 

5. Heeft het college onderzocht of bij scenario 3 de ondergrondse containers op loopafstand voor met 
name onze oudere inwoners kunnen worden geplaatst?
 
Antwoord:
Uitgangspunt in de berekeningen is een maximale loopafstand van 300 meter. Dit is wat de meeste 
gemeenten hanteren die deze wijze van inzameling hebben. Het blijkt in de praktijk dat deze afstand 
voor de meeste mensen geen probleem is. Zij die het afval niet zelf kunnen wegbrengen (Ouderen, 



moeilijk ter ben) en ook geen familie, buren of vrienden hebben die dit voor hen kunnen doen, kunnen 
dit aangeven bij de gemeente en wordt er gekeken naar een oplossing. In de praktijk gaat het dan 
meestal om een klein aantal inwoners (tot 10 tot 20). 

6. Is het juist, dat de papierinzameling alleen in Elst voor verenigingen een probleem is?

Antwoord:
De problematiek is gemeente breed en ook landelijk. Het gaat hier met name over de veiligheid van de 
vrijwillige beladers. Ook het inzamelen in de avonduren en in het weekend wordt steeds lastiger door 
beperkte beschikbaarheid van chauffeurs en inzamelvoertuigen tijdens deze uren.
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